
Rada Powiatu Zduńskowolskiego 

 

Protokół Nr XLII/22 

z dnia 14 stycznia 2022 r.  

od godz. 10:00 do godz. 10:40 tego samego dnia 

W posiedzeniu wzięło udział 18 członków. 

Obecni: 

1. Katarzyna Chwiałkowska  

2. Andrzej Dutkiewicz  

3. Tomasz Filipowski  

4. Hanna Iwaniuk  

5. Marcin Łabędzki  

6. Paweł Mataśka  

7. Dawid Mazurkiewicz 

8. Ewa Mielczarek-Sójka  

9. Krzysztof Nowak  

10. Joanna Pawłowska  

11. Zbigniew Piotrowski 

12. Tomasz Półgrabia  

13. Wojciech Rychlik  

14. Romuald Solarek  

15. Stanisław Szuster  

16. Piotr Warchlewski  

17. Grzegorz Włodarczyk  

18. Jadwiga Ziółkowska  

19. Tomasz Ziółkowski  

Punkt 1 

Otwarcie XLII nadzwyczajnej sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego. 

 

Otwarcia XLII nadzwyczajnej sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego dokonał 

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski. Stwierdził kworum.  

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski poinformował, że na jego ręce wpłynął wniosek 

Zarządu Powiatu o zwołanie sesji nadzwyczajnej.  

Punkt 2 

Ustalenie porządku dziennego obrad. 

 

Proponowany porządek obrad: 

 

1. Otwarcie XLII nadzwyczajnej sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego. 



2. Ustalenie porządku dziennego obrad. 

3. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu na rok 2022.  

5. Zakończenie XLII nadzwyczajnej sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego. 

Głosowano w sprawie: 

Ustalenie porządku dziennego obrad.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Katarzyna Chwiałkowska , Andrzej Dutkiewicz , Tomasz Filipowski , Hanna Iwaniuk , 

Marcin Łabędzki , Dawid Mazurkiewicz, Ewa Mielczarek-Sójka , Krzysztof Nowak , Joanna 

Pawłowska , Zbigniew Piotrowski, Tomasz Półgrabia , Wojciech Rychlik , Romuald Solarek , 

Stanisław Szuster , Piotr Warchlewski , Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska , 

Tomasz Ziółkowski  

NIEOBECNI (1) 

Paweł Mataśka  

 

 

Punkt 3 

Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski do komisji uchwał zgłosił: 

1. Radną Joannę Pawłowską, 

2. Radną Jadwigę Ziółkowską, 

3. Radnego Grzegorza Włodarczyka. 

W/w radni wyrazili zgodę na pracę w Komisji.  

 

Głosowano w sprawie: 

Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Katarzyna Chwiałkowska , Andrzej Dutkiewicz , Tomasz Filipowski , Hanna Iwaniuk , 

Marcin Łabędzki , Ewa Mielczarek-Sójka , Krzysztof Nowak , Joanna Pawłowska , Zbigniew 

Piotrowski, Tomasz Półgrabia , Wojciech Rychlik , Romuald Solarek , Stanisław Szuster , 



Piotr Warchlewski , Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska , Tomasz Ziółkowski  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Dawid Mazurkiewicz 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Mataśka  

 

Skład Komisji: 

1. Radna Joanna Pawłowska – przewodnicząca komisji, 

2. Radna Jadwiga Ziółkowska - członek, 

3. Radny Grzegorz Włodarczyk- członek. 

 

Punkt 4 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu na rok 2022. 

 

 

Wicestarosta Wojciech Rychlik poinformował, że Zarząd Powiatu złożył wniosek o zwołanie 

sesji nadzwyczajnej. Przedłożony projekt budżetu jest identyczny jak na poprzedniej sesji. 

Był omawiany wówczas na Komisjach. Przesłanką do procedowania jest wezwanie 

Regionalnego Centrum Polityki Społecznej do przedstawienia zabezpieczenia wkładu 

własnego na budowę windy w Domu Pomocy Społecznej w Zduńskiej Woli. Taki wniosek 

został złożony w listopadzie ubiegłego roku. Jest to zadanie jednoroczne. Winda w Domu 

Pomocy Społecznej jest w stanie technicznego wyczerpania. Jej żywotność oszacowana jest 

na jeden rok.  W obiekcie, który powiat wynajmuje w porozumieniu z Kościołem 

Ewangelicko Augsburskim jest 82 pensjonariuszy, plus pracownicy. Dla obsługi winda jest 

niezbędna. Wkład własny, który należy zabezpieczyć by uzyskać dofinansowanie z PFRON 

na 50 % jest zabezpieczony w budżecie. Będzie on uzyskiwany poprzez odpowiednią opłatę 

na rzecz Parafii Ewangelicko -Augsburskiej. Czynsz będzie pomniejszany o kwotę wkładu 

własnego. Środki są niezbędne na zapłacenie wykonawcy. Stąd potrzeba tych środków na 

realizację tego zadania.  Stąd wniosek o zwołanie sesji w trybie nadzwyczajnym. 

Nieuchwalenie budżetu w dniu dzisiejszym uniemożliwi złożenie tego wniosku. Są również 

przesłanki związane z projektami miękkimi, które znajdują się w autopoprawce nr 2 (tj. 

projekt związany z Zespołem Szkół Elektronicznych w Zduńskiej Woli współfinansowany z 

Europejskiego Obszaru Gospodarczego, drugi dotyczy Zespołu Szkół w Zduńskiej Woli w 

ramach Programu Erasmus +).  Szkoła oczekuje, że będzie mogła podejmować działania 

związane z zabukowaniem biletów na wyjazdy uczniów. Wobec powyższego te wnioski są w 



pełni zasadne.  Zaproponował podjąć uchwałę w proponowanej treści. Projekt uzyskał 

pozytywną opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi. Autopoprawki nie zmieniają 

budżetu tylko go wzmacniają. Wobec powyższego projekt budżetu może być procedowany na 

dzisiejszej sesji.  

Radna  Ewa Mielczarek-Sójka poinformowała, że z wielką przykrością przyjmuje, że projekt 

budżetu został przedłożony w kształcie jaki miał miejsce w grudniu. Autopoprawka dotycząca 

realizacji dróg na terenie Gminy i Miasta Szadek, wynika że do wniosku dotyczącego gmin 

po PGR-owskich zostały zaproponowane przez Zarząd dwie drogi tj. ulica Przatowska i droga 

Lichawa - Wola Łobudzka. Do tego wniosku powinny być zgłoszone drogi, które leżą na 

terenie działania niegdyś PGR-ów, ewentualnie drogi, które przyczynią się do poprawy 

warunków życia mieszkańców.  Ma wątpliwości co do tego, że drogi wskazane przez Zarząd 

będą kwalifikowały się  do wniosku z tzw. gmin po PGR-owskich. Najbardziej nie budząca 

wątpliwości to droga Choszczewo-Prusinowice – Borki Prusinowskie do granic powiatu. O to 

prosiliśmy na poprzedniej sesji. Również wówczas zgłaszała te wątpliwości. W jaki sposób 

droga, która leży kilkanaście kilometrów od terenów gdzie znajdował się PGR miałaby 

przyczynić się do poprawy jakości i warunków życia mieszkańców terenu po PGR-owskiego.  

Drogi te znajdują się po drugiej stronie miasta Szadek. Nie wie dlaczego Zarząd tak bardzo 

się upiera by tej drogi do tego budżetu nie wprowadzić. Tym bardziej, że jej wprowadzenie 

obiecała pani starosta mieszkańcom na spotkaniu w lipcu, które odbyło się w Starostwie.  

Będzie głosować przeciwko budżetowi. Pieniądze z tego wniosku zostaną stracone przez 

upór, upór niczym nieuzasadniony. Z informacji, które posiada na dzień złożenia wniosku 

projekt nie jest potrzebny. Może być wykonany w formie uproszczonej. Takie posiada 

informacje. Ul. Przatowska i droga Lichawa- Wola Łabudzka, które również są bardzo 

potrzebne jak również pozostałe 9 dróg, które zostały wskazane Zarządowi  na posiedzeniu 

przed sesją grudniową i wymagają remontu. Co do tego nie ma żadnych wątpliwości. Liczyli, 

że te dwie drogi zostaną złożone w innym wniosku a nie w tym z dróg z terenów po PGR-

owskich. Zastanawiała się co ma powiedzieć mieszkańcom, że ich droga, która ewidentnie 

kwalifikuje się do tego wniosku i jest do nich dedykowana, nie znalazła się w projekcie 

budżetu i nie znalazła akceptacji Zarządu.  Nie znalazła ani jednego argumentu, może Zarząd 

ma taki argument, by mogła go przekazać. Druga kwesta dotyczy środków, które zostały 

przeznaczone na ulicę Przatowską i drogę Lichawa-Wola Łobudzka. Zostały one przeniesione 

z środków przeznaczonych na budowę drogi Choszczewo -Lichawa. Radna zapytała czy 



środków na tą drogę jest nadto, że można było zabrać z tej drogi i przekazać na inne. Czy jest 

jakiś inny plan i inne możliwości gdy chodzi o realizację tego - już trzeciego odcinka drogi.    

Radny Krzysztof Nowak stwierdził, że również ma uwagi do tego budżetu, gdyż jest niewiele 

zmieniony, za wyjątkiem tych autopoprawek. Zarządowi zostały przedłożone oczekiwania 

jeżeli chodzi o drogi w gminie Szadek.  Jest tam wymienionych dziewięć dróg. Ubolewa, że 

w autopoprawce zostały uwzględnione te dwie drogi, oczywiście zasadność przebudowy tych 

dróg jest. Tym nie mniej nie jest to na miarę naszych oczekiwań. Nie uwzględnia ich również 

WPI. Ma również obawy, które przedstawiła jego przedmówczyni, dot. finansowania tych 

dróg zarówno ulicy Przatowskiej jaki od Lichawy w kierunku Woli Łobudzkiej we wniosku 

dotyczącym dróg po PGR-owskich. Te środki powinny być przeznaczone na drogę w 

Prusinowicach. Zabezpieczenie wkładu własnego przez przesunięcie tych środków z 

przebudowy drogi Choszczewo – Krokocice – Lichawa czy jest to prawidłowe przy 

rosnących kosztach. Czy nie rodzi to niebezpieczeństwa braku  dokończenia drogi 

Choszczewo – Krokocice – Lichawa. Budżet wymaga przeanalizowania. Nie będzie głosował 

za tym budżetem.  

Radna Joanna Pawłowska stwierdziła, że na temat budżetu zostało już wszystko powiedziane. 

Złożyła wniosek o zamknięcie dyskusji i przystąpienia do głosowania. 

Przewodniczący rady Piotr Warchlewski poinformował, że głos chce zabrać tylko jedna 

osoba. Zapytał czy radna wycofa swój wniosek.  

Radna Joanna Pawłowska poinformował, że wniosku nie wycofa.  

Przewodniczący rady Piotr Warchlewski zapytał radcy prawnego czy jest możliwość 

głosowania wniosku formalnego o „zamknięcie dyskusji” podczas obrad nad budżetem.  

Radca Prawny Magdalena Szablewska – Gmerek poinformowała, że nie znajduje takiego 

zapisu, że takiego wniosku formalnego przy budżecie, czy debacie nad budżetem nie można 

złożyć. Poprosiła o przegłosowanie tego wniosku, by radni wyrazili swoje zdanie w 

głosowaniu.  

Przewodniczący rady Piotr Warchlewski poprosił o panel do głosowania.  

Głosowano w sprawie: 

Wniosek o zamknięcie dyskusji.  



 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Katarzyna Chwiałkowska , Hanna Iwaniuk , Marcin Łabędzki , Joanna Pawłowska , Wojciech 

Rychlik , Romuald Solarek , Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska , Tomasz 

Ziółkowski  

PRZECIW (8) 

Andrzej Dutkiewicz , Tomasz Filipowski , Dawid Mazurkiewicz, Ewa Mielczarek-Sójka , 

Krzysztof Nowak , Zbigniew Piotrowski, Tomasz Półgrabia , Stanisław Szuster  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Piotr Warchlewski  

NIEOBECNI (1) 

Paweł Mataśka  

 

Wniosek przeszedł.  

Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków Joanna Pawłowska przedstawiła projekt 

uchwały.  

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski poprosił o panel do głosowania.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu na rok 2022.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Katarzyna Chwiałkowska , Tomasz Filipowski , Hanna Iwaniuk , Marcin Łabędzki , Joanna 

Pawłowska , Wojciech Rychlik , Romuald Solarek , Stanisław Szuster , Piotr Warchlewski , 

Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska , Tomasz Ziółkowski  

PRZECIW (6) 

Andrzej Dutkiewicz , Dawid Mazurkiewicz, Ewa Mielczarek-Sójka , Krzysztof Nowak , 

Zbigniew Piotrowski, Tomasz Półgrabia  

NIEOBECNI (1) 

Paweł Mataśka  

 

 

Rada Powiatu podjęła Uchwałę Nr XLII/1/22 w sprawie uchwalenia budżetu na rok 2022.  

 

 

Punkt 5 

Zakończenie XLII nadzwyczajnej sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego. 

 



Posiedzenie XLII nadzwyczajnej sesji VI zakończył przewodniczący Rady Piotr 

Warchlewski.  

 

                                                                Przewodniczący 

                                                     Rada Powiatu Zduńskowolskiego 

     Piotr Warchlewski 

 

 

 


